
Protokół Nr 16/10 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  22 września 2010 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza stanu organizacyjnego i finansowego szkół miejskich na rok szkolny 2010/2011. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zawarcia z Gminą Karlino porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia przez 
Gminę Karlino Miastu Białogard zadania publicznego obejmującego zapewnienie 
warunków do spełniania obowiązku odbycia rocznego przygotowania przedszkolnego 
przez dzieci niepełnosprawne będące mieszkańcami gminy Karlino w oddziale 
specjalnym w Przedszkolu Miejskim Nr 3 w Białogardzie oraz udziału Gminy Karlino w 
kosztach realizacji powierzonego zadania – druk B, 

b) wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone 
przez Miasto oraz za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego 
prowadzonego przez Miasto – druk H, 

c) podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Powiatem Białogardzkim w celu 
realizacji partnerskiego projektu dofinansowanego w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011- druk A, 

d) przyjęcia „Programu Rewitalizacji Miasta Białogard na lata 2011-2020” – druk D, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 - druk E, 
f) o zmianie uchwały budżetowej na 2010 rok druk G, 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta – druk F. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i zmieniony porządek w 
następującym zakresie i głosowaniu: 

1) zdjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rewitalizacji Miasta 
Białogard na lata 2011-2020” – druk D: za-5 (jednogłośnie), 

2) zdjęcie projektu uchwały w sprawie utworzenia miejskiej jednostki budżetowej – 
warsztat Terapii Zajęciowej – druk M: za-5 (jednogłośnie), 

3) zdjęcie projektu uchwały w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia 
inwestycyjnego „Budowa krytej pływalni przy ul. Moniuszki w Białogardzie” – druk I: 
za-4 (jednogłośnie), 

4) zmienić zakres punktu 2 ograniczając jedynie do stanu organizacyjnego szkół: za-5 
(jednogłośnie), 
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5) w pkt 2 wprowadzić informację o stanie bazy i zamierzeniach związanych z rozwojem 
sportu: za-5 (jednogłośnie), 

6) skierować wniosek o zdjęcie z porządku Sesji projektów uchwał oznaczonych literami 
I oraz M: za-5 (jednogłośnie). 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – zgłosił wniosek, aby osoby spoza Rady nie wypowiadały się przez długi czas na 

Komisji, bo to przedłuża obrady komisji. 
J.Leszczyk – przypomniał, że zapisy statutowe mówią, iż gość zaproszony otrzymuje od 

Przewodniczącego Komisji głos po zakończeniu dyskusji przez członków Komisji, którzy 
mają pierwszeństwo. 

 
  
 
Ad 2 

Analizę stanu organizacyjnego  szkół miejskich na rok szkolny 2010/2011 przedstawiła 
Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP (materiał w załączeniu). 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Świrko – pytał o realizację zajęć świetlicowych? 
Naczelnik Wydz. EKP  – odpowiedziała, że pracują od 8.00 do 15.30. 
A.Świrko – proponował, aby świetlice funkcjonowały od godz. 7.00.Ponadto należy zwrócić 

uwagę na różnicowanie szkół, jak to dotychczas ma miejsce. Następnie zgłosił wniosek o 
realizację opracowania przedstawiającego prognozę demograficzną dot. ilości dzieci w 
oddziałach szkolnych i przedszkolnych w latach 2011-2021. 

Przegłosowano wniosek: za-5 (jednogłośnie). 
Naczelnik Wydz. EKP  – powiedziała, że przekaże taka informację. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 

Informację o stanie bazy i zamierzeniach związanych z rozwojem sportu przedstawiła 
Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP (materiał w załączeniu). 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 3 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zawarcia z Gminą Karlino porozumienia międzygminnego w sprawie powierzenia przez 
Gminę Karlino Miastu Białogard zadania publicznego obejmującego zapewnienie 
warunków do spełniania obowiązku odbycia rocznego przygotowania przedszkolnego 
przez dzieci niepełnosprawne będące mieszkańcami gminy Karlino w oddziale 
specjalnym w Przedszkolu Miejskim Nr 3 w Białogardzie oraz udziału Gminy Karlino w 
kosztach realizacji powierzonego zadania – druk B, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

b) wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone 
przez Miasto oraz za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego 
prowadzonego przez Miasto – druk H, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Naczelnik Wydz. EKP 
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Komisja nie zajęła stanowiska, głosując: za- 2, przeciw-2 , wstrzymało się-1 . 

 
c) podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Powiatem Białogardzkim w celu 

realizacji partnerskiego projektu dofinansowanego w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011- druk A, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IMiM 
 
Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-4 , przeciw-0 , wstrzymało się-1. 

 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 - druk E, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IMiM 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-4 , przeciw-0 , wstrzymało się-1. 

 
e) o zmianie uchwały budżetowej na 2010 rok druk G, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja nie zajęła stanowiska, głosując: za-1 , przeciw-1 , wstrzymało się-0 . 

 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta – druk F. 
Przedstawili: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IMiM i Andrzej Nowak, Dyrektor BZN 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał ile jest mieszkań wolnych i do remontu w zasobach komunalnych Miasta, w 

tym we wspólnotach mieszkaniowych oraz o ilość budynków do wyburzenia?  
Przewodniczący Komisji – prosił o udostępnienie takich informacji dla Radnego. 
J.Turnik – zgłosił wniosek o wycofanie tego projektu uchwały. 
 

Przegłosowano wniosek: za-3 (jednogłośnie). 
 
Ad 4 
 W sprawach różnych nie poruszyli żadnych spraw. 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.05  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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